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*The maximum user weight is 200 Kg
*Please check the legs of the trampoline are firmly installed.

IMPORTANT RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY,
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Maintenance Instructions
During the winter months, snow and extremely low temperatures may damage the trampoline, 

and it is recommended to clear the snow and store the mat and shell indoors.

Replace nets and pad regularly every 1 year，and check whether the structure is stable to 

Attention：The trampoline must be assembled by an adult according to the assembly instruc-

tions and inspected before first use.

Attention：Follow the manufacturer's instructions when jumping with/without shoes

Attention：Empty your pockets and hands before jumping

Attention：Always jump in the middle of the mat, not on the sides.

Attention：Do not eat while jumping

Attention：Each jump should not exceed 30 minutes, and at least 10 minutes of rest is 

required

Attention：Be sure to close the network port before jumping

Trampolines cannot be buried underground

Trampolines should not be installed on concrete, asphalt or any other hard surface or near 

incompatible features (e.g., paddling pools, slides, climbing structures)

Any modifications made by the consumer to the original trampoline (such as adding accesso-

Product Size: Ø114cm (Ø45")

ries) must be done in accordance with the manufacturer's instructions.

ensure safety
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Product analysis diagram
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Part list
1.Trampoline  x1

5.Armrest cross  x14.Bracket link  x2

 2.Protective case  x1

6.Leg tube  x6

 3.Armrest bracket  x2

8.Pentagonal screw  x27.Lock pin  x2 9.Long pentagonal screw x2

10.Safety bolt  x2
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Installation steps

Step 1:
Place the trampoline on the floor in its folded position (Fig. 1), pull the left and right 
sides, so the trampoline is in a semi circle. Ensure the folding clamp stick is close 
to the ground (Fig. 2).
Step 2:
Secure one side of the trampoline, then open in the opposite direction. Keep 
fingers away from the folding points (Fig. 3). If equipped with a protective cover, 
put it on after the trampoline is opened. When opening, closing and storing, keep 
children and pets away. With at least two adults, assemble on a clean and dry 
surface.
Step 3:
Put the protective cover on the trampoline (Fig. 4)
Step 4:
Place it upside down, insert each bed foot into the frame and tighten (Fig. 5).

Fig. 4 Fig. 5

Fig. 1 Fig. 2 Fig. 3
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Fig. 6 Fig. 7 Fig. 8

Fig. 9 Fig. 10 Fig. 11

Step 5:
Remove the silent foot pad and insert it into the lower armrest upright (Figure 6). 
Then put the silent foot pad back into the foot tube (Figure 7).
Step 6:
Connect the armrest adjustment rods together with 10# screws (Figure 8).
After the connection is completed, insert it into the lower handrail and fix it with 
9# screws (Figure 9)
Step 7:
Tighten the armrest lower pole and leg tube with 8# screws (Figure 10), and the i
nstallation is complete (Figure 11)

Ensure all steps are followed when installing this product to avoid damage.
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Trampoline de yoga

A71-034V02

FR

 

* Le poids maximum de l'utilisateur est de 200 kg
* Veuillez vérifier que les pieds du trampoline sont solidement installés.

IMPORTANT - CONSERVEZ CES INFORMATIONS
POUR VOTRE CONSULTATION ULTÉRIEURE: LISEZ ATTENTIVEMENT

MANUEL DE L'UTILISATEUR
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Attention : Le trampoline doit être assemblé par un adulte selon les instructions de montage et 

inspecté avant la première utilisation.

Attention : Suivez les instructions du fabricant lorsque vous sautez avec ou sans chaussures.

Attention : Videz vos poches et vos mains avant de sauter.

Attention : Sautez toujours au milieu de la toile, pas sur les côtés.

Attention : Ne mangez pas en sautant.

Attention : Chaque saut ne doit pas dépasser 30 minutes, et au moins 10 minutes de repos 

sont nécessaires.

Attention : Assurez-vous de fermer le port du filet avant de sauter.

Les trampolines ne peuvent pas être enterrés.

Les trampolines ne doivent pas être installés sur du béton, de l'asphalte ou toute autre surface 

dure ou près d'éléments incompatibles (par exemple, piscines pour enfants, toboggans, struc-

tures d'escalade).

Toute modification apportée par le consommateur au trampoline d'origine (comme l'ajout 

Taille du produit : Ø114cm (Ø45")

d'accessoires) doit être effectuée conformément aux instructions du fabricant.

Instructions d'entretien
Pendant les mois d'hiver, la neige et les températures extrêmement basses peuvent endom-

mager le trampoline. Il est recommandé de dégager la neige et de ranger la toile et la coque à 

l'intérieur.

Remplacez régulièrement les filets et les protections tous les ans et vérifiez si la structure est 

stable pour garantir la sécurité.
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ATTENTION
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Diagramme d'analyse du produit
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Liste des pièces
1.Trampoline  x1

5.Barre transversale du bras  x14.Lien de support  x2

 2.Housse protectrice  x1

6.Tube de jambe  x6

 3.Support de bras  x2

7.Goupille de verrouillage x2

10.Boulon de sécurité x2

8.Vis pentagonale x2 9.Longue vis pentagonalex2
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Étapes d'installation

Étape 1 :
Placez le trampoline sur le sol dans sa position repliée (Fig. 1), tirez sur les côtés 
gauche et droit pour que le trampoline soit en demi-cercle. Assurez-vous que le 
dispositif de verrouillage est proche du sol (Fig. 2).
Étape 2 :
Fixez un côté du trampoline, puis ouvrez dans la direction opposée. Éloignez les 
doigts des points de pliage (Fig. 3). Si vous avez une housse de protection, met-
tez-la après l'ouverture du trampoline. Lors de l'ouverture, de la fermeture et du 
rangement, éloignez les enfants et les animaux domestiques. Avec au moins deux 
adultes, assemblez sur une surface propre et sèche.
Étape 3 :
Placez la housse de protection sur le trampoline (Fig. 4).
Étape 4 :
Retournez-le, insérez chaque pied de lit dans le cadre et serrez (Fig. 5).

Fig. 4 Fig. 5

Fig. 1 Fig. 2 Fig. 3
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Fig. 6 Fig. 7 Fig. 8

Fig. 9 Fig. 10 Fig. 11

Étape 5 :
Retirez le tamis de pied silencieux et insérez-le dans le montant d'accoudoir 
inférieur (Figure 6). Ensuite, remettez le tamis de pied silencieux dans le tube de 
pied (Figure 7).
Étape 6 :
Raccordez les tiges de réglage de l'accoudoir avec des vis 10# (Figure 8).
Après avoir terminé la connexion, insérez-la dans la rampe inférieure et fixez-la 
avec des vis 9# (Figure 9).
Étape 7 :
Serrez la tige inférieure de l'accoudoir et le tube de la jambe avec des vis 8# 
(Figure 10), et l'installation est terminée (Figure 11).

Assurez-vous de suivre toutes les étapes lors de l'installation de ce produit 
pour éviter les dommages.
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